
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 4. december 2018
 i klublokalet kl. 18.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende: ingen

       Indtagelse af lækker julefrokost med mad til det halve kongerige.

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Container til benzin er anskaffet og opstilling er godkendt af A.m.b.a.                 Frits

Maillisten er nu opdateret og skulle fungere perfekt.

2. Nyt fra formanden.

           Vi har bestilt 400 nye klubstandere til den kommende sæson.

           Der arbejdes fortsat på at finde en god løsning på MobilPay til drikkeautomaten.          Kasper

           Børnene fra Lilleskov Børnehave har pyntet fint op til jul, så nu er vores 
           klublokale blevet til en rigtig julestue.

     Vi igangsætter ansøgning om tilskud til opgradering af vort gamle inventar 
            i klublokalet.                                          Kasper.
           

                   
3.   Nyt fra A.m.b.a.

      Formanden og kassereren har afholdt et fællesmøde med A.m.b.a. 
     og der var enighed om, at der skal findes en løsning på fælles kontingent-
      opkrævelser for Krs og A.m.b.a.                                                                                Kasper/Lars

     Hvis et medlem af Sejlklubben melder sig ud, eller er i restance, vil 
     kassereren give A.m.b.a. en formel meddelelse, så de bliver i stand til at
     overholde deres egne vedtægter om medlemskab.                                                              Lars



     Der foreligger fortsat ingen fast tidsplan for tilbageflytning til det gamle 
     klublokale.  
     

                   
4.   Nyt fra kassereren.

            Der arbejdes fortsat på et oplæg til bestyrelsens forretningsorden.                  Lars

Anmeldelse af skade (totalskade) på vores partytelt til forsikringen.                            Lars

Oversigt over landpladser fremsendes til kassereren, så vi kan udsende 
årsfakturaer.                  Kasper.

Ansøgning om tilskud til afholdte kursusomkostninger fremsendes 
til Slagelse Kommune.                                                                                                   Lars

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:
 
           Årets julebanko afholdes onsdag den 5. december.

Junior:
            
            Oplæg til organisationsplan blev godkendt, og forsøges gennemført.                Frank

Sejlerskolen:

            Sejlerskolen ansøger fondsmidler om tilskud til nye kortplottere 
            og VHF m.v. til skolebådene.                                                                                      Søren W

            Referater fra Unionens klubkonference er fremsendt til bestyrelsens
            medlemmer.                                                                                                           Søren W/Georg
 
      6.  Eventuelt:

           
Sejlklubben forventninger til evt. nyt klubhus udsættes til næste møde.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:
            Tirsdag den 8. januar 2019 kl. 19.00.

 Referent: Georg Schønemann


